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	Bizottsági ajánlás általános vitához

Az Országgyű lés
Emberi jogi, kisebbségi, civil- és vallásügyi

bizottságának

ajánlás a

a T/4221 . számon el ő terjesztett, Az egészségbiztosítási pénztárakról és a kötelező
egészségbiztosítás természetbeni ellátásai igénybevételének rendjérő l

szóló törvényjavaslathoz

Tisztelt Országgyű lés !

Az Országgyűlés Emberi jogi, kisebbségi, civil- és vallásügyi bizottsága a 2007 .
november 6-i ülésén a törvényjavaslatot megvitatta és ahhoz a Házszabály 95 . § (2)
bekezdése alapján az alábbi általános vitát el őkészítő ajánlást nyújtja be:

A bizottság meghallgatta az Elő terjesztő képviselőjének a törvényjavaslathoz fűzött
szóbeli indokolását, aki különösen a bizottság feladat- és hatáskörét tartalmazó kérdésekre,
így az egyenlő bánásmód és esélyegyenl őség követelményének érvényesülésére, és az
adatvédelemre, egészségügyi adatkezelésre vonatkozóan tervezett szabályokra hívta fel a
figyelmet .

A bizottsági tagok részéről több kérdés hangzott el az El őterjesztőhöz. A képviselők
rákérdeztek, hogy készült-e a törvényjavaslathoz társadalmi és gazdasági hatásvizsgálat, é s
megkaphatják-e az országgyűlési képviselők. Rákérdeztek arra is, hogy a törvényjavasla t
benyújtását megelőzte-e széleskörű társadalmi vita, illetve történt-e egyeztetés a z
érdekképviseleti, szakmai és civil szervezetekkel, illetve az adatvédelmi biztossal .

A bizottsági vitában több szó esett az adatvédelmi kérdések mellett a jogbiztonsá g
kérdéséről is. A képviselők külföldi példákra is hivatkozva elmondták, hogy aggályosnak
tartják a benyújtott törvényjavaslat elfogadását, mivel több európai ország tapasztalatai az t
mutatják, hogy a létrehozott pénztárak komoly anyagi nehézségekkel küzdenek.

Konkrét kérdésként hangzott el az is, hogy mi lesz azokkal a régiós kórházakkal ,
amelyek komoly adósságállománnyal rendelkeznek, és nem tudnak majd szerz ődést kötni .
Ezzel kapcsolatban kérdés volt, hogy milyen konszolidációs, pénzügyi és jogi megoldás t
tervez a Kormány.



A bizottság többsége nem tartotta általános vitára alkalmasnak a
törvényjavaslatot (9 i, 9 n, 1 t) .

A bizottság nem kíván el őadót állítani az általános vitában .

Balok Zoltán
a bizottság elnöke

Budapest, 2007 . november 7 .
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